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Από το υπ’ αριθ. 28/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 574/99 
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Διορισμός σε μόνιμη θέση του ΟΕΥ του 
Δήμου, κλάδου ΠΕ5  (ηλεκτρολόγων 
μηχανολόγων-μηχανικών) του Ιωάννη 
Αντωνιάδη του Ευθυμίου, ηλεκτρολόγου 
μηχανικού 

 
       Σήμερα 22 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 18-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παρευρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. K. Aσλάνογλου Ν. Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Μ. Γαβρίδης  
7. Κ. Γκαβαϊσές Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ.  Βαφείδης Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Γ. Μανακούλης  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:     1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 565/99 
14. Α. Ταραλάς απόφασης προσήλθε ο κ. Εμμ. Σοφιανίδης 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ. 565/99  απόφασης 
16. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος & Ι. Ακριβόπουλος  
17. Β. Γιαννουλάκης 3) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.   566/99  απόφασης 
18. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησε ο κ. Χρ. Γεωργιάδης  
19. Ε. Σοφιανίδης 4) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 567/99  απόφασης 
20. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης 
21. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ. 571/99  απόφασης 
22. Ε. Κουκουρδής επανήλθε στην αίθουσα ο κ. Χρ. Γεωργιάδης 

   6) Κατά τη  συζήτηση της υπ' αριθ. 572/99 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Χρ. Γεωργιάδης 

 



Ο πρόεδρος στη συνέχεια εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11/11/99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου , 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι το αρ. 30 του Ν.2738/1999 (ΦΕΚ 180/1999  τεχ.α' ) 
ορίζει: 

"Όσοι ολοκληρώσουν το πρόγραμμα κατάρτισης και απόκτησης 
επαγγελματικής εμπειρίας ανέργων επιστημόνων αποφοίτων ΑΕΙ και ΤΕΙ σε θέματα 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης και Τοπικής Ανάπτυξης, που υλοποιήθηκε από τα Υπουργεία 
Εσωτερικών, Δ.Δ. & Αποκέντρωσης και  Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων, την 
ΚΕΔΚΕ, τον ΟΑΕΔ και την ΕΕΤΑΑ σε εκτέλεση της από 27-4-1998, μεταξύ τους 
προγραμματικής σύμβασης, καταλαμβάνουν με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
και χωρίς ουδεμία επιβάρυνση του κρατικού προϋπολογισμού,  κενές θέσεις μόνιμου 
προσωπικού του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας του Δήμου στον οποίο 
πραγματοποίησαν την κατάρτιση, του κλάδου ή της ειδικότητας στην οποία 
καταρτίστηκαν εφόσον: 

α)Κατέχουν τα προβλεπόμενα από την κείμενη νομοθεσία γενικά προσόντα 
διορισμού. 

β)Υποβάλλουν αίτηση στον οικείο Δήμο μέχρι 30-11-1999. 
2.Αν δεν υπάρχουν κενές θέσεις  του κλάδου ή της ειδικότητας στην οποία  
καταρτίστηκαν, καταλαμβάνουν κενές θέσεις κλάδου ή ειδικότητας συναφούς με τα 
τυπικά τους προσόντα. 
Με την από 2-11-1999 αίτησή του ο Αντωνιάδης Ιωάννης του Ευθυμίου ζητά τον 
διορισμό του σύμφωνα με τις προμνησθείσες διατάξεις. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν  ερωτήσεις; Όχι. 
                    Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Είναι ο μοναδικός που ήταν στον Δήμο; 
 Πρόεδρος :Ο μοναδικός. 
 Σκουμπόπουλος :Έχουμε έλλειψη ηλεκτρολόγων-μηχανολόγων στον Δήμο. 
Θα ήθελα να καταγγείλω την Υπουργό Εσωτερικών, γιατί με τον νόμο που πέρασε 
εντελώς τυπική είναι η απόφασή μας, για να εγκρίνουμε την μετατροπή της σύμβασης  
του κ. Αντωνιάδη, από αορίστου χρόνου σε μόνιμη θέση. 
 Δυστυχώς δεν έδειξε τον δέοντα σεβασμό στην Τοπική Αυτ/ση. 
 Καλοσωρίζουμε τον κ. Αντωνιάδη στον Δήμο μας. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Ποτουρίδης :Πρέπει να εκφράσουμε τα παράπονά μας στην ΤΕΔΚ, γιατί μας 
έδωσε μόνο έναν υπάλληλο για να στελεχώσουμε τον Δήμο που έχει τόσες πολλές 
ελλείψεις. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11/11/99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου . 
2.- Την από 3/11/99 εμπρόθεσμη αίτηση του Αντωνιάδη Ιωάννη με την οποία ζητά 
τον διορισμό του στο Δήμο σε κενή οργανική θέση , με την οποία συνυπέβαλε όλα τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά , τα οποία αποδεικνύουν ότι κατέχει τα προβλεπόμενα 
από την κείμενη νομοθεσία γενικά προσόντα διορισμού. 
3.- Το γεγονός ο Ιωάννης Αντωνιάδης , ηλεκτρολόγος μηχανικός , παρακολούθησε 
και ολοκλήρωσε το πρόγραμμα κατάρτισης και απόκτησης επαγγελματικής εμπειρίας 
ανέργων επιστημόνων , αποφοίτων ΑΕΙ και ΤΕΙ σε θέματα Τοπικής Αυτοδιοίκησης 



και Τοπικής Ανάπτυξης , που υλοποιήθηκε από τα Υπουργεία Εσωτερικών , 
Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης , Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων , 
την ΚΕΔΚΕ , τον ΟΑΕΔ και την ΕΕΤΑΑ βάσει προγραμματικής σύμβασης , κατέχει 
τα προβλεπόμενα από την κείμενη νομοθεσία γενικά προσόντα διορισμού και 
υπέβαλε εμπρόθεσμα αίτηση διορισμού του , δηλ. στις 3-11-99 (λήξη προθεσμίας 
αιτήσεων 30-11-99). 
4.- Ότι σκόπιμο είναι να προβεί ο Δήμος στον διορισμό του ανωτέρω αιτούντα , 
Ιωάννη Αντωνιάδη . 
5.- Τον ΟΕΥ του Δήμου στον οποίο υπάρχει κενή θέση του κλάδου ΠΕ 5 
(ηλεκτρολόγων μηχανολόγων – μηχανικών). 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 30 του Ν. 2538/99 καθώς και του άρθρου 106 του Π.Δ. 
410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εγκρίνει τον διορισμό σε μόνιμη θέση του ΟΕΥ του Δήμου , κλάδου ΠΕ 5 
(ηλεκτρολόγων μηχανολόγων – μηχανικών) του Ιωάννη Αντωνιάδη του Ευθυμίου , 
ηλεκτρολόγου μηχανικού . 

Από την απόφαση αυτή δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του Κρατικού 
Προϋπολογισμού. 
 Η απόφαση αυτή να δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβέρνησης . 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   574 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Δ. Πέτκος Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Α. Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-11-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


